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Maastricht, 18 december 2023 
 
Geacht college, 
 
Betreft: Schriftelijke vragen onderzoek politiesterkte 
 
Aan burgemeester Hillenaar werd recent het rapport ‘Ben ik van Limburg, de Nationale Politie of de 
minister?’ gepresenteerd. 
Dit in de rol van regioburgemeester vanuit de regionale driehoek. 

Van het rapport verscheen op 15 december 2023 een RIB met als bijlage het rapport. 

Wij hebben het met interesse gelezen en zien een sterke overeenkomst met eerdere rapporten over 

de politiesterkte en de daaropvolgende terugtrekkende beweging van de politie uit de buurten van 

alle steden in Limburg. 

 

Bij de sterkteverdeling van de basisteams in Limburg is recent door uw voorgangster vanuit haar rol 

als regioburgemeester sterkte van Limburg Zuid, en dan specifiek van Maastricht en Heerlen, 

afgegeven aan Limburg Noord.  

 

Wij hebben de volgende vragen over de politiesterkte in Maastricht en de ontwikkeling daarvan de 

komende jaren. 

 

1. Kunt u aangeven wat de politiesterkte van Maastricht in FTE ’s gemeten is na de 

herverdeling van de sterkte in Limburg afgelopen jaar, en wat die sterkte voorheen was? 

2. Kunt u laten weten wat de daadwerkelijke bezetting van het basisteam Maastricht is op 

jaarbasis? Hierbij rekening houdend met werkzaamheden elders, zoals ME inzet, bewaken 

en beveiligen, inzet in rechercheteams, permanente inzet en piketregeling voor leden van de 

arrestatie eenheid, ziekteverzuim, opleidingen, seniorenbeleid et cetera? 

3. Kunt u dit in FTE ’s aangeven, (fulltime-equivalent)?  

4. Hoeveel aangiftes met bekende dader heeft het basisteam Maastricht “op de plank” liggen, 

waar dus in feite langere tijd niks gebeurt aan een onderzoek en welke na een vastgestelde 

periode worden afgevoerd als niet meer uitvoerbaar? 

5. Hoeveel uren krijgt de wijkagent in Maastricht per week voor zijn wijk? 

6. Werken de wijkagenten nog wel in “hun” eigen wijk of werken ze met een beperkt aantal 

collega ’s in de bekende stadsdelen? 



 
7. Zijn er nog wijkagenten met specifieke taken, zoals accent jeugd, verdovende middelen, 

woonwagenkamp, digitaal etc.? 

8. Tegen welke problematieken loopt de burgemeester op in zijn dubbelrol als burgemeester 

van Maastricht en tegelijk als regioburgemeester?  

9. Kan er hier, weleens, sprake zijn van tegenstrijdige belangen? 

10. Maastricht grenst aan de westkant nagenoeg in zijn geheel aan België. Kunt u vanuit de 

driehoek bevorderen dat er een verdergaande samenwerking komt tussen de Belgische en 

Nederlandse politie op basis van noodhulp en buurtgericht werken?  

11. Kunt u bevorderen dat er een verdergaande samenwerking komt met de Belgische politie op 

het gebied van het opsporen van drugsdelicten? 

12. Kunt u ervoor zorgen dat er binnen korte tijd veel meer samengewerkt gaat worden op 

zichtbaarheid in de wijken door de politie en handhaving? 

 

  

 

Met vriendelijke groet,  

Namens fractie PvdA Maastricht  

Jean Pellaers en Anita van Ham 

 

 

 


